



مؤسسة حمد عبد الله الحبيب للمقاولات
Hamad A. Al Habeeb Contracting Est

للتواصل

الرمز البريدي: 12241

جوال: 00966594222944

إيميل: hhabeeb@alhabeeb-sa.com

الموقع الإلكتروني: www.alhabeeb-sa.com

Postal Code: 12241

Mobile: 00966594222944

Email: hhabeeb@alhabeeb-sa.com

Website: www.alhabeeb-sa.com

Table
of

Contents

المحتويات

- مقدمة
- انطلاقتنا
- رؤيتنا
- لماذا مؤسسة الحبيب للمقاولات
- مهمتنا
- أهدافنا الإستراتيجية
- أسلوبنا في العمل
- مجالات أعمالنا
- أبرز أعمالنا - مشاريعنا

- Introduction
- Our Start
- Our Vision
- Our Mission
- Why Hamad A. Al Habeeb Contracting Est
- Our Strategic Objectives
- Our Way of Working
- Our Business Areas
- Our Main Business - Our Projects



مقدمة

يشرفنا أن نقدم مؤسستنا «حمد عبد الله الخبيب للمقاولات» كمقاول مهني في مجال (التبريد والتهوية وتكييف الهواء) مع سجل خبرة ناجح أثبتت نجاحه في هذا المجال.

أهدافنا الرئيسية

- تزويد عملائنا السابقين والعملاء الجدد بأفضل الخدمات ذات الجودة العالية والدقيقة.
- الاستثمار والبحث عن الموظفين المؤهلين تأهيلا عاليا لخدمة العملاء بشكل أفضل.

المؤسسة مجهزة بشكل جيد بأحدث التقنيات المتقدمة في نظام الكمبيوتر لتوفير مرافق الدعم للأشياء، بما في ذلك التصميم وحساب الحمولة، أوتوكاد، وإدارة المشاريع، البدء من خلال المراقبة عن كثب لإجراءات مراقبة الجودة الشاملة، المناقصة والتقارير.

Introduction

We are honored to introduce our firm "Hamad A. Al Habeeb Contracting Est» as a professional (Refrigeration, Ventilation and air conditioning) contractor with a proven successful experience record in this field.

ITQAN office are well equipped with the latest advanced technology in computer system to provide support facilities to stuff, including design, load calculation, AutoCAD, projects managements, start up through close monitoring of extensive quality control procedures, Tendering and reporting

Our Main Objectives

- To provide our regular & new customers with the best quality services.
- To invest and search for the highly qualified personnel to serve the clients better.





Establishment Al-Habeeb Est. contractors and the conditioning for contributed in development sector of the contracts and the conditioning, just as administration since the beginning in the preparation be interested her and the organization to the experiences scattered and for power augmentation on execution of the projects, just as accumulated the enemy organization experiences and de was formed for her administrative possibilities and artistic and financial qualified her for associated in execution number of The projects for the sectors general and special.

تأسست مؤسسة حمد عبد الله الحبيب للمقاولات للمساهمة في تطوير قطاع المقاولات والتكييف، كما اهتمت إدارتها منذ البدء بالتجهيز والتنظيم لتطوير الخبرات ولزيادة القدرة على تنفيذ المشاريع، كما تراكمت لدى المؤسسة خبرات وتكونت لديها إمكانيات إدارية وفنية ومالية أهلتها للمشاركة في تنفيذ عدد من المشروعات للقطاعات العام والخاص.

Our
Start
انطلاقتنا

لماذا مؤسسة الحبيب

Why

Hamad Al-
Habeeb Est.

1. نحن متحمسون لتقديم تصاميم متميزة في مجالنا.
2. نحن رواد في مجالنا وفي مجتمعاتنا.
3. نحن نعمل بروح الفريق في كل ما نقوم به.
4. اننا نعمل من منطلق الإحساس بضرورة الإنجاز في الوقت المناسب والالتزام بالانضباط والجودة.

1. We are excited to offer outstanding designs in our field.
2. We are pioneers in our field and in our societies.
3. We work in a team spirit in everything we do.
- 4 - We work from the sense of the need for timely completion and commitment to discipline and quality.

Our

رؤيتنا Vision

أن تكون مؤسسة حمد عبد الله الحبيب للمقاولات من أفضل الشركات العربية التي تقدم لعملائها حلول متطورة وعملية قابلة للتطبيق وأن تكون الاختيار الأول للعملاء الذين يبحثون عن الجودة والأمانة والوقت معاً في هذا المجال وأن تكون خدماتنا دائماً فوق مستوى توقعات عملائنا وأن نستعين لتحقيق ذلك بأفضل الكفاءات المهنية وأحدث الأساليب والأدوات العلمية أيضاً نسعى لأن يكون لنا دور وبصمة واضحة في نجاح وتنمية وتطوير أنظمة أكبر عدد ممكن من العملاء الذين نتعامل معها في مجال المقاولات حتى يكون لهم الريادة في مجال أعمالهم، وأن نساعدهم في الحفاظ على استثماراتهم وتنميتها وتحقيق أعلى عائد ممكن منها مع الالتزام بأنظمة السلامة العامة والتطوير المستمر لإمكانيات موظفينا وخدماتنا لنحافظ على طموحات وتطلعات عملائنا

To be the Hamad A. Al Habeeb Contracting Est is one of the best Arab companies that offer their clients advanced and practical solutions that are applicable and inventive in this field and will be in the future in this field and the latest methods and scientific tools also we strive to have a clear role in developing and developing the largest number of clients we deal with in the field of contracting so that they can lead them in their field of business. We help them to maintain and develop their investments and achieve the highest possible returns, while adhering to the public safety regulations and continuous development. To the potential of our employees and services to maintain the ambitions and aspirations of our customers



Our

Mission مهمتنا

To be a highly respected provider of air conditioning, cooling, heating and ventilation through a team of knowledgeable people those possess the skills to deliver solutions and high-quality products and services for our customers. We will achieve this through:

- The provision of a safe and productive working environment.
- The provision of a learning environment within the workplace that will support the enhancement of knowledge and the development of skills in order to ensure personal and professional development of our people
- Leadership by professionalism and innovation in the delivery of our products and services
- Working together closely and cooperatively with our clients, customers, suppliers and colleagues
- Responding to the changing needs of markets, customers, employees, and the wider community, thereby ensuring the
- growth and prosperity of the business and the people who work within it
- Acting with integrity in all business activities

لكي نكون مزوداً محترماً للغاية لتكييف الهواء والتبريد والتهوية من خلال فريق من الأشخاص المطلعين، فإن هؤلاء يمتلكون المهارات اللازمة لتقديم الحلول والمنتجات والخدمات عالية الجودة لعملائنا. سنحقق ذلك من خلال:

- توفير بيئة عمل آمنة ومثمرة.
- توفير بيئة تعليمية داخل مكان العمل تدعم تعزيز المعرفة ونمية المهارات من أجل ضمان التطور الشخصي والمهني لشعبنا.
- القيادة من خلال الاحتراف والابتكار في تقديم منتجاتنا وخدماتنا
- العمل معاً بشكل وثيق وتعاوني مع عملائنا وموردنا وزملائنا
- الاستجابة للاحتياجات المتغيرة للسوق والزبائن والموظفين والمجتمع الأوسع، وبالتالي ضمان نمو ازدهار الأعمال والناس الذين يعملون بها.
- التصرف بنزاهة في جميع الأنشطة التجارية



GREE

Fuji Electric

BASIC

FISHER

Carrier

FUJITSU

LG

MITSUBISHI

SIEMENS

الأهداف الاستراتيجية Our Strategic Targets



الجودة والدقة في تنفيذ الأعمال

The goodness and the accuracy in execution of the operation



كسب انتماء العاملين بالمؤسسة

Gaining of affiliation working in the organization



تحقيق رضا القطاعات التي تعمل معها ومن أجلها

Investigation satisfaction of the cutters which does with her and from her period



العمل على توطين الوظائف

The work on settling the positions



استثمار الامكانيات المتاحة لتحقيق العوائد المناسبة

Investment of the possibilities available for investigation the suitable customs

أسلوبنا في العمل

Our Way of Work

1. الحرص على تنفيذ جميع المشاريع بدقة حيث نقوم بعمل مسح ميداني وفق أحدث معايير العمل الهندسي.
2. وضع الجداول الزمنية لكل مشروع وفق خطط العمل.
3. تأمين الأدوات والمعدات اللازمة لانجاح العمل.
4. تأمين الخبرات والكادر المميز من المهندسين والمشرفين وكافة العمال وذلك لتنفيذ العمل على الوجه المطلوب.
5. متابعة دورية لمختلف مراحل العمل وذلك بناء على الجداول الزمنية.
6. الحرص على تسليم المشاريع وفق التواريخ المحددة وعمل الاختبارات والفحوصات قبل تسليم المشروع للجهات المالكة.



1. The compliance to execution of all projects accurately where field work of wiping straightens in reconciled geometric criteria of the work happen.
2. The schedules put for each project plans of action reconciled.
3. Insurance of the instruments and the needed equipment to making successful of the work.
4. Insurance of the experiences and the distinguished cadre from the engineers and the prospects and all laborers and that for execution of the work on the requested face.
5. Periodic continuation for different job steps and that accordingly the schedules.
6. The compliance to delivery of the projects reconciled the possessing dates definitive and work of the tests and the justified examinations before delivery for the sides.

VRF / VRV

Variable Refrigerant Flow / Variable Refrigerant Volume

New Birth of High Efficiency Refrigeration Systems



نظام تكييف التبريد المتغير

ميلاد جديد لأنظمة التبريد ذات الكفاءة العالية

نظام حديث متطور لتكييف الهواء، يتكون النظام من وحدة خارجية واحدة، توصل مع أكثر من وحدة داخلية بمختلف اشكالها، مثل: المخفي، الكاسيت، الجداري... إلخ.

يتميز هذا النظام بتوفيره للطاقة وهو الحل الذكي للمباني السكنية والتجارية الكبيرة التي تتطلب زيادة الكفاءة والتحكم الفردي والمرونة في التثبيت.

This energy-saving system is the smart solution for large residential and commercial buildings that require increased efficiency,

It is a modern and advanced air conditioning system. The system consists of one outdoor unit, where it is connected with more than one indoor unit in different forms, such as concealed, cassette, split... etc.

Electromechanics

أعمال الالكتروميكانيك

تعتبر أعمال الإلكتروميكانيك حلقة وصل متكاملة لتنفيذ الأعمال المتعلقة بالمشاريع الإنشائية لتحقيق هدف تقديم حلول متكاملة لعملائنا الكرام

Electromechanical works is an integrated link for the implementation of works related to construction projects to achieve the goal of providing integrated solutions for our valued customers.



02

Domain of

Our Work

مجالات عملنا

Conditioning & Refrigeration

أعمال التكييف والتبريد

01



Split

نظام التكييف الجداري

حلول مثالية لزيادة الإنتاجية وكفاءة أداء التكييف

تتمتع هذه الوحدات بقدرتها على تبريد المنازل والمساحات الواسعة والمفتوحة، مثل المساجد والمكاتب الكبيرة والمدارس وغيرها، في هدوء تام وكفاءة تبريد عالية.



Concealed

نظام التكييف المخفي

خصائص تضمن بيئة باردة ومريحة في المنازل وأماكن العمل

يعتبر من الأنظمة العملية والأشهر بالملكة والأكثر طلباً وأقبالاً من العملاء في الأونة الأخيرة وهو من أنظمة التكييف الأسيليت أو المنفصلة (Split) يتكون من وحدة خارجية (Out-door) ووحدة داخلية (Indoor) وتوضع مخفية بالأسقف المستعارة



Central

نظام التكييف المركزي

وحدات ملائمة لتلبية احتياجات مبنى جديد والمشاريع الصغيرة والمتوسطة

عبارة عن وحدة تكييف بقدره عالية نسبياً، تتكون هذه الوحدة من قطعة واحدة كبيرة الحجم تشمل جميع الأجزاء الخاصة بجهاز التكييف وتوضع عادة هذه الوحدات في مكان متجدد التهوية "فوق سطح المبنى"



بعض من مشاريع (VRF)

- مشروع مجمع العقارية السكني بحي الرمال
- مشروع المبني الترفيهي لشركة الحبيب
- مشروع المبني الرئيسي لشركة الحمدان
- مشروع بلدية طبرجل
- مشروع معارض مؤسسة الشدوخي لللاث المنزلي و المكثبي (الرياض - تبوك - القصيم)
- مشروع مجمع الريم السكني
- مجمع فلل العبد الكريم
- مجمع فلل المهندس احمد الجربوع
- مشروع فندق هوستا بالدمام
- مجموعة فلل سكنية مختلفة

بعض من مشاريع التكيف المخفي

- مشروع مجمع فلل المسلم بحي عرقه
- مشروع مجمع فلل العصيمي
- مشروع كمبوند جرين دايموند (الماسة الخضراء)
- مشروع كمبوند الرياض بالما
- مشروع كمبوند الرياض بالما 2
- مشروع مجمع شركة الغفاري التجاري بحي السلام
- مشروع مصنع شركة الثلجات المتقدمة بطريق الخرج
- مشروع مجمع فلل العريني
- مشروع مكاتب الشركة العربية للمعاينة بطريق خريص
- مشروع مكاتب شركة الوسطه العربيه القاضة
- مشروع مزرة الدكتور سليمان الداود
- مشاريع فلل سكنيه مختلفة



بعض من مشاريع التكيف المركزي

- مشروع مصنع الاندلس للزجاج
- مشروع قصر الدكتور محمد الرويلي
- مشروع قصر الدكتور طلال الراداي



Our Main Business

أبرز أعمالنا ومشاريعنا

Since that started the credibility was our slogan and gratification of the agent aimed and the accuracy the accomplishment is important what distinguishes us so as you the result after success Allah became strong and wanders that execution rose in many from the projects relative to the companies big and as your lowness opposed and sweetened wide self of fame and to grazed villa special which her 128 number surpasses villa and blessing produced of that projects the justified unities residential for compounds (Al-rym compound - Green Diamond compound - Laablmaa compound) the follower for company Mohammed Abdul Aziz the constrictive lover and confessor administrative to the company , in in addition to offices and exhibits vents general company of Al-Hamdan and restaurants of the administration for the inquiries Saudi Arabia and industrialized Andalusia for the glass and offices and exhibits of company middle and accumulated so for to the land company and exhibits opposite of scientist Jamoly and exhibits and the sweetened gentleman / the rare divorced, opposite and visits land of the parrot, opposed of company aaleaayd for the regimes security, opposed and sweetened paradise of the birds in in addition to group so for to and different mosques .

منذ أن بدأنا كانت المصداقية شعارنا وارضاء العميل هدفنا والدقة في الانجاز اهم ما يميزنا فكانت النتيجة بعد توفيق الله عز وجل أن قمنا بتنفيذ العديد من المشاريع الخاصة بالشركات الكبرى وكذلك معارض ومحلات ذات شهرة واسعة ولاسيما الفلل الخاصة التي يفوق عددها 128 فيلا ومن أبرز تلك المشاريع مشروع الوحدات السكنية لكومبوندات (الريم - الماسة الخضراء - لابلما) التابعة لشركة محمد عبد العزيز الحبيب القاضة والمقر الإداري لنفس الشركة . بالإضافة إلي مكاتب ومعارض شركة الحمدان ومطاعم الإدارة العامة للاستخبارات السعودية ومصنع الأندلس للزجاج ومكاتب ومعارض شركة الوسطى و مجمع فلل الشركة العقارية و معارض عالم جمولي ومعارض ومحلات السيد / نادر المطلق . معارض وعيادات أرض الببغاء، معارض شركة العايد للأنظمة الأمنية . معارض ومحلات جنة الطيور بالإضافة إلي مجموعة فلل ومساجد مختلفة .



شهادة موزع معتمد

نشهد نحن الشركة الأساسية للإلكترونيات المحدودة وكلاء
(فيشر - فوجي إي إلكترونيك - جري - بيسلن) بأن مؤسسة /
محمد عبدالله الحبيب للمقاولات - تتولى شؤوننا لدينا في مجال
التكييف (توريد - تركيب - تشغيل - صيانة - ونظام VRV) وأنها
تتمتع بسمعة طيبة وقوية في أدائها في هذا المجال ، وهذه شهادة منا بذلك .

الشركة الأساسية للإلكترونيات المحدودة



محمد عبدالله الحبيب
١٤/٩/٢٠١٩



10/25/2018

Authorized Dealer Certificate

شهادة موزع معتمد

We Dallah Trading Company, (the sole agent in the kingdom of Saudi Arabia for TRANE Air-Conditioners), hereby certify that,

نشهد نحن شركة دلته التجارية الوكيل الوحيد في المملكة العربية السعودية لأجهزة مكيفات ترين ، بأن:

M/s: **AL-HABEEB EST. for Contracting Electrical & Mechanical Works & A/C**

السادة / مؤسسة الحبيب للمقاولات والأعمال الكهربائية والميكانيكية وأعمال التكييف

Is one of our authorized dealers for TRANE Air-Conditioning in the Kingdom of Saudi Arabia.

موزع معتمد لأجهزة مكيفات ترين.

Their performances during the past years have been noticed satisfactory in designing, installation & maintenance.

هذا ولقد قامت مؤسسة الحبيب للمقاولات والأعمال الكهربائية والميكانيكية وأعمال التكييف بتركيب وتشغيل وتنفيذ العديد من المشاريع بكفاءة عالية وأداء مميز.

We proudly recommend them to handle all kind of HVAC related works, especially for TRANE Air-Conditioning products. Their high technical capabilities and experience are well appreciated.

ونحن نرشحهم بفخر لتنفيذ جميع أعمال التركيب والتشغيل لأجهزة مكيفات ترين بما لديهم من امكانيات فنية وخبرات عالية.

وقد أعطينت لهم هذه الشهادة تقديراً لهم

Mohammed Khudruj
Unitary & Mini Split Team Leader



٦٧٥٨١٨٥	هاتف ٦٧١٩٢٢٢ / ٦١٧١١٩٩	جدة ١٩٩٠٢	ص.ب ١٩٩٠٢	المركز الرئيسي جدة : س.ت ٤٠٢٠٠٥٢٩٤٥
٢١٠٤٧٧٧	هاتف ٢٤٢١٧٧٧ / ٢١٠٤٦٦٦	الرياض ١١٤٣١	ص.ب ١٤٣٨	فروع الرياض : س.ت ١٠١٠١٣٥٥٩٢
٨٥٧٢٣٦٥	هاتف ٨٥٧٢٦٤٥ / ٨٥٧٢٧١٢	الدمام ٣١٤٤٢	ص.ب ٦٤٠٤	فروع الدمام : س.ت ٢٠٥٠٠٢٩٨٨٥
Jeddah H.O.	: C.R. 4030053945	P.O.Box 19902	Jeddah 21445	Tel.: 6171199 / 6719222 Fax: 6758185
Riyadh Br.	: C.R. 1010135592	P.O.Box 1438	Riyadh 11431	Tel.: 2104666 / 2421777 Fax: 2104777
Dammam Br.	: C.R. 2050029895	P.O.Box 6404	Dammam 31442	Tel.: 8573713 / 8572645 Fax: 8572365



ولا تزال عجلة
النجاح والتقدم
مستمرة حتى
نصل الى أهدافنا
ونحقق ما يرجوه
منا عملائنا

Followed wheel of the success and the
progress ends continuous our blade
corroded to goals and realizes what
hopes him our blessing of agents